

# 2019

## RALLY CATALUNYA HISTÒRIC

--

### DEMANDE D'ENGAGEMENT ENTRY FORM

Numéro  
Competition Number

	ÉCURIE / TEAM Concurrent / Competitor	PILOTE DRIVER	COPILOTE CO-DRIVER
Prénom Name			
Nom Surname			
Date de naissance Date of birth			
Adresse Address			
C.N.I. / Passeport Id. Number / Passport			
N° permis de conduire Driving License no.			
Téléphone mobile Mobile telephone			
E-mail			
Dispose d'une licence de fédération Federation License available		Oui / Yes Non / No	Oui / Yes Non / No
N° de licence de Fédération 2019 2018 Federation License no.			

#### CADEAU

PRESENT

TALLE PILOTE / SIZE DRIVER      **S**      **M**      **L**      **XL**      **XXL**      **XXXL**  
TALLE COPILOTE / SIZE CO-DRIVER      **S**      **M**      **L**      **XL**      **XXL**      **XXXL**

#### VEHICULE / VEHICLE

Marque / Make	
Modèle / Model	
N° Immatriculation / No. plate	
Année / Year	
Cylindrée / Cyl. capac.	

#### CLASSES – Voitures construites:

CLASSES – Vehicles built:

E: du/from 1/01/1947 au/to 31/12/1961      F: du/from 1/01/1962 au/to 31/12/1965      G: du/from 1/01/1966 au/to 31/12/1971  
H: du/from 1/01/1972 au/to 31/12/1976      I: du/from 1/01/1977 au/to 31/12/1981      J: du/from 1/01/1982 au/to 31/12/1984  
K: du/from 1/01/1985 au/to 31/12/1988

#### MOYENNE (au choix)

AVERAGE (to choose)

HAUTE / HIGH

BASSE / LOW

Moyenne Haute obligatoire pour les véhicules construits à partir du 01/01/1962 et de cylindrée supérieure à 1.300 cc  
High Average compulsory for vehicles built from 01/01/1962 and cylinder capacity over 1.300cc





**DONNÉES et DOCUMENTS OBLIGATOIRES POUR QUE L'ENGAGEMENT SOIT ACCEPTÉ :**

- **Demande** d'engagement dûment remplie
- Paiement des **droits d'engagement** : il est indispensable de joindre le justificatif du virement bancaire à la demande d'engagement. Dans "raison", indiquer le nom du pilote.
- Photocopies de la **CNI ou du Passeport** des Pilote et Copilote
- Photocopies des **licences de fédération 2019** (le cas échéant)
- **Photographie de la voiture inscrite** (pour la publier dans le Programme Officiel de l'épreuve)

Pour que l'engagement soit accepté, toutes ces données et les documents cités doivent être envoyés à l'Organisateur avant la clôture des engagements le 12 février 2019 à 14 heures.

Si au moment de faire l'inscription, la licence 2019 ou un quelconque document ou une information manquait, il sera possible de l'envoyer postérieurement, mais toujours avant le 12 février 2019.

**ESSENTIAL DETAILS AND DOCUMENTS TO BE ABLE TO ACCEPT THE ENTRY:**

- **Details** of the entry form
- Payment of the **entry fees**: the receipt of the bank transfer must be attached to the entry form. Please state the name of the driver in the purpose field.
- Photocopies of the Driver's and Co-driver's **Personal ID or Passport**
- Photocopies of the **2019 Federation Licenses** (if available)
- **Photo of the entered vehicle** (to be published in the Official Programme of the event)

All of these details have to be sent to the Organiser before the entry closure date (12 February 2019, 14:00h) so that the entry request can be accepted.

If, at the time of entry, the 2019 licences, or any other document are not yet available, you may send it later, but always before the 12 February 2019.